
 
CONCEPT 
VERSLAG 10

e
 ALGEMENE LEDENVERGADERING D.D. 13 april 2013 

 Aanwezigen: 6 bestuursleden (Wouter van der Wulp is verhinderd) en 10 leden 
 

1. Opening door de voorzitter  
 
De voorzitter Harriët Haakma Wagenaar heet iedereen welkom en vermeldt het feit dat dit 
onze 10

e
 jaarvergadering is. 

Zij meldt dat mevrouw T.Hoeksema zich heeft afgemeld. 
De voorzitter zet kort op een rijtje wat er zoal is gepasseerd aan bedreigingen in de afgelopen 
10 jaar: 
- Stadsdeelkantoor 
- Hotels op diverse plekken rond de Sloterplas 
- In elke recente nota wederom een hotel 
- Voor de zuidwest oever in de loop der jaren veel plannen; speelt nog steeds 
- Pijnpunt vanaf 2006 is Loveland 
- Er is altijd veel werk maar gelukkig vooral veel te genieten. 
 
 

2. Verslag Algemene Ledenvergadering van 14 april 2012 
Er zijn geen tekstuele opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 
Naar aanleiding van: 
Richard Bakker adviseert het negatieve imago te koesteren. 
Tineke Stricker meldt dat de dierenbescherming en de Partij voor de Dieren een verbod willen 
op het vuurwerk op de Sloterplas vanwege de broedperiode. 
Harriet Haakma Wagenaar is door het Parool gebeld voor commentaar en heeft verteld dat 
het ons alleen ging om de verplaatsing van het vuurwerk van 29 naar 30 april. 
Wout Heukelom vraagt of we als vereniging dat vuurwerk wel willen. 
Hij pleit voor een nieuwe afweging in verband met de milieuaspecten. Hij vraagt zich af of een 
lasershow een goed alternatief is. 
We spreken af dat het bestuur nog eens zal nadenken over ons standpunt in deze. 
 
 

3. Verslag ontwikkelingen rond de Sloterplas in het afgelopen jaar  
 
De vereniging heeft een wegwijzer uitgebracht. Iedereen is vol lof over deze folder. 
 
De Sloterplasconferentie heeft heel veel ideeën opgeleverd en de ontwikkelstrategie biedt een 
basis voor eventueel uitvoering van ideeën. Een van onze bezwaren was dat beheer zou 
moeten worden aangepast aan activiteiten. Wij hebben in onze zienswijze gewezen op de 
uitgangspunten in de Structuurvisie Amsterdam 
Onze visie op de ontwikkelstrategie is te vinden op onze website 
 
Nice Nieuw West heeft een ideeënbus geplaatst bij café Buiten.  



 
 
De verstedelijking van het groen is de grootste bedreiging 
 

4. Activiteiten: 
We hebben vier excursies georganiseerd in het Sloterpark: lentesneeuw, Heemtuin de 
Wiedijk, kanotocht, winterwandeling. De verslagen kunt u vinden in onze nieuwsbrieven en 
dop de website. 
 
We hebben op vijf beleidsnota’s gereageerd. 

 
5. Verslag penningmeester 2012  

 
De penningmeester, Emmy Groot, licht de jaarrekening toe.   
Tegen de verwachting in is er toch een klein positief resultaat. 
De jaarrekening wordt goedgekeurd. 
 

6. Verslag kascommissie  
 
De leden van de kascommissie: Sally Tee en Alphons Berkemeijer, hebben de kasboeken 
akkoord bevonden en de vergadering verleent het bestuur decharge. 
De kascommissie  complimenteert de penningmeester voor de wijze waarop zij haar  
werkzaamheden uitvoert.  
De schriftelijke bevestiging van hun akkoord wordt overhandigd 

 
7.   Benoeming kascommissie  

  
Benoemd zijn: Sally Tee en Alphons Berkemeijer, Mw .A. de Vries zal gevraagd worden of zij 
nog reserve wil zijn. 

 
8. Periodiek aftreden en (her)verkiezing van bestuursleden  

 
Wouter van der Wulp heeft aangegeven af te treden. Hij zal nog wel bijdragen leveren voor de 
website. Aangezien hij er niet is kunnen wij hem niet rechtstreeks bedanken maar dat houdt hij 
nog te goed. 
 
Tineke Rombout is volgens rooster aftredend maar herkiesbaar; de vergadering herbenoemt 
haar. 
 
Mirjam Koevoet zal mogelijk toetreden tot het bestuur. 
 
Liane Zoeter kan haar werkzaamheden voor de website niet continueren nu zij een eigen 
bedrijf is gestart. Wij zijn haar enorm dankbaar voor de wijze waarop zij de website een flinke 
push heeft gegeven. Alphons Berkemeijer zal ons voortaan ondersteunen bij de website en 
facebook. 
 
Het bestuur is per 13 april 2013 als volgt samengesteld:  
Harriët Haakma Wagenaar, voorzitter 
Tineke Stricker, secretaris 
Emmy Groot, penningmeester 
Tineke Rombout 
Peter Stein 
Berta Tenner 

 Aspirant lid: Mirjam Koevoet 
 

9. Toelichting plannen en begroting 2013  
  

 Door al die nota’s hebben wij ons nauwelijks kunnen bezinnen op plannen voor 2013. Ons 
visiestuk is ook nog niet af. 



Op 3 juni 2013 vieren we ons 2
e
 lustrum. We hebben plannen om dit heuglijke feit te vieren, 

o.a. met een receptie. Ander plan voor een aandenken voor de leden is in ontwikkeling maar 
houdt het bestuur als een verrassing. 
Uit de vergadering komen ook nog suggesties; 
- Vlaggetjes 
- Zadelhoesjes 
- Parkconcert bij de receptie 
- Sieraad/broche 
- Rondje met de atletiekvereniging, sponsorloop met een doel in het park 
 
Wout Heukelom heeft in de deelraad de presentatie van Beter Nieuw West gezien en 
suggereert dat ook wij daar een presentatie zouden kunnen geven met foto’s van het rondje. 
Het bestuur zal dat in beraad nemen. 
 
 
Begroting 2013 
 
Emmy licht toe dat in de begroting is opgenomen een dotatie uit de reserve van € 2.000,-- ten 
behoeve van ons lustrum.  
Het is niet nodig onze contributie te verhogen. 
De begroting wordt vastgesteld. 
 
De begroting leidt tot een het bespreken van diverse beoogde plannen van het stadsdeel.  
De toegangsvlonder naar de eilanden zou naar ons idee weg moeten. We willen een 
beheeridee voor het Ruige Riet, Het houthaksel op de paden wordt mogelijk volgend jaar  
afgegraven. 
 
10, Rondvraag 
 
Truus van Leuven suggereert een enquête onder de leden wat zij vinden van het vuurwerk  
(voor de volgende nieuwsbrief). 
 
Richard Bakker: In een strategienota van Maarten van Poelgeest (centrale stad) worden 
ontwikkelaars opgeroepen plannen te maken voor café Oostoever. 
Mogelijk Universiade (sport) in 2019 op sportpark Ookmeer. 
Hij blijft zich storen aan de reklameborden. Ook de laatste 2 moeten weg. Die staan er nl. veel 
te lang. 
 
Sophie Verheij: Zijn de folders ook bij scholen gelegd. Nee, maar wel bij de bibliotheken 
stadsdeelkantoor e.d. 
Haar echtgenoot nodigt de vergadering uit tot een applaus voor het bestuur. 
Wout Heukelom sluit zich hierbij aan en herhaalt zijn compliment van vorig jaar aan het 
bestuur, waar hij vertrouwen in heeft. De VVS is een goede vereniging. 
 
Tineke Rombout meldt dat er 21 april een open dag is op het Watersporteiland. De VVS 
presenteert zich daar op een stand. 
Emmy Groot meldt dat zij tijdens een deelraadvergadering heeft gehoord dat men behoefte 
heeft aan meer festivals. 
 
 
Hiermee sluit de voorzitter de vergadering af en nodigt iedereen uit voor een toast op ons 
lustrum 
  


